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ROMÂNIA 
JUDEŢUL CLUJ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI JICHISU DE JOS  

 
 

            

P R O C E S   V E R B A L 
al sedintei ordinare a C.L. Jichisu de Jos  din 26 Ianuarie 2023 

 
 

Încheiat azi 26.01.2026. 

Consiliul local se intruneste in sedinta in conformitate cu prevederile art. 133 și 
art 134 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, conform Dispozitiei 
primarului nr. 3/18.01.2023. 

La sedinta sunt prezenti : 8(absent :Vaida Romulus Adrian) din 9 consilieri 
locali (prezenti: Deji Zeno Ioan, Mate Ioan, Moldovan Alin Petru,Pop Ambrozie 
Nicolae, Pop Ariton, Rus Ioan, Rus Eugen, Rusu Elena Silvia), secretarul general al 
comunei, Dl Consilier personal al primarului, Dl Vaida Alexandru Ovidiu si cei doi 
delegati satesti. 

Ședința publică este condusă de domnul consilier Rus Eugen, presedinte de 
sedinta. 

Se da  citire ordinei de zi,care este urmatoarea  

 
1.Informare privind activitatea Compartimentului Asistenta Sociala 
Raportor :   D-na Alupoaei Gabriela Adela – Consilier Principal, 
Compartiment Asistenta Sociala 

 
2.Proiect de Hotarare privind aprobarea Planului de actiuni – lucrari de 
interes  local  pentru beneficiarii de  VMG pentru anul 2023. 

 Initiator : Dl Primar Moncea Ioan 
 

3.Proiect de Hotarare privind modificarea numarului de burse si 
cuantumul  acestora acordate elevilor Scolii Primare Jichisu de Jos, in anul 
scolar 2022-2023, aprobate prin H.C.L. nr 40/05.12.2022.  

 Initiator : Dl Primar Moncea Ioan. 
 

4.Proiect de Hotarare privind aprobarea utilizarii din excedentul 
bugetului local a sumei de 765.30 mii lei, in cursul Anului 2023, in cadrul 
sectiunii de dezvoltare pentru finantarea obiectivelor de investitii 
prevazute in lista de investitii. 

 Initiator : Dl Primar Moncea Ioan. 
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 5.Proiect de Hotarare privind aprobarea bugetului local al Comunei 
Jichisu de Jos pe Anul 2023 si a estimarilor pe anii 2024-2026. 
Initiator : Dl Primar Moncea Ioan. 

 
In conformitate cu prevederile art. 135 alin. (7) din O.U.G nr.57/2019, ordinea 

de zi se aproba cu 8 voturi “pentru” din 8 prezenti (prezenti: Deji Zeno Ioan, Mate 
Ioan, Moldovan Alin Petru,Pop Ambrozie Nicolae, Pop Ariton, Rus Ioan, Rus Eugen, 
Rusu Elena Silvia). 

 
Se trece la dezbaterea primului punct de pe ordinea de zi, si anume: Informare 

privind activitatea Compartimentului Asistenta Sociala, care este prezentata de 
D-nul Viceprimar, Domnul Pop Ambrozie Nicolae,in a carui subordine se afla 
compartimentul Asistenta Sociala .Nu sunt intrebari si se trece la punctul 2 al ordinei 
de zi, si anume Proiect de Hotarare privind aprobrea Planului de actiuni – 
lucrari de interes local pentru beneficiarii de VMG pentru anul 2023.  

Nu sunt discuții si nici intrebari. 
Constatarea si votul comisiilor de specialitate: Comisia 1 - aviz favorabil; 

Comisia 2 - aviz favorabil; Comisia 3 - aviz favorabil. 
Proiectul de hotarare supus votului este aprobat cu 8 voturi “pentru” din 9 

consilieri prezenti, si anume au votat pentru - Deji Zeno Ioan, Mate Ioan, Moldovan 
Alin Petru,Pop Ambrozie Nicolae, Pop Ariton, Rus Ioan, Rus Eugen, Rusu Elena 
Silvia adoptandu-se astfel  H.C.L. Jichisu de Jos nr. 3 din anul 2023. 

 
Nu sunt intrebari si se trece la punctul 3 al ordinei de zi, si anume Proiect de 

Hotarare privind modificarea numarului de burse si cuantumul  acestora 
acordate elevilor Scolii Primare Jichisu de Jos, in anul scolar 2022-2023, 
aprobate prin H.C.L. nr 40/05.12.2022. 

Nu sunt discuții si nici intrebari. 
Constatarea si votul comisiilor de specialitate: Comisia 1 - aviz favorabil; 

Comisia 2 - aviz favorabil; Comisia 3 - aviz favorabil. 
Proiectul de hotarare supus votului este aprobat cu 8 voturi “pentru” din 9 

consilieri prezenti, si anume au votat pentru - Deji Zeno Ioan, Mate Ioan, Moldovan 
Alin Petru,Pop Ambrozie Nicolae, Pop Ariton, Rus Ioan, Rus Eugen, Rusu Elena 
Silvia adoptandu-se astfel  H.C.L. Jichisu de Jos nr. 4 din anul 2023. 
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Nu  mai sunt intrebari si se trece la punctul 4 al ordinei de zi, si anume Proiect 

de Hotarare privind aprobarea utilizarii din excedentul bugetului local a sumei 
de 765.30 mii lei, in cursul Anului 2023, in cadrul sectiunii de dezvoltare pentru 
finantarea obiectivelor de investitii prevazute in lista de investitii. 

Domnul Consilier Deji Zeno Ioan intreaba pentru ce mai sunt alocati 10 mii 
lei la Dispensar? 

Domnul Consilier Personal al Primarului ii raspunde ca au mai ramas de 
achitat racordarile la utilitati, a caror avize si taxe trebuiesc achitate. 

Domnul Consilier Deji Zeno Ioan intreaba ca ce s-au facut cu cei 50.000 mii 
lei care s-au mai alocat pentru Dispensar? 

Domnul Consilier Personal al Primarului ii raspunde ca „Da”, s-au mai 
alocat, dar asta e suma care mai trebuie alocata pentru a se finaliza. 

Domnul Consilier Deji Zeno Ioan intreaba ca de ce  apare „Reabilitare ” 
Iluminatul Public, daca e vorba de modernizare?! 

Domnul Consilier Personal al Primarului ii raspunde ca asa e titlul 
Proiectului de investitie deoarece nu e ca si cum nu ar fi existat stalpi care sa 
lumineze, ca si cum s-ar face de la zero investitia, ci e vorba de o modernizare prin 
reabilitare. 

Domnul Consilier Mate Ioan  intreaba pana cand trebuie sa fie gata proiectul?  
Domnul Consilier Personal al Primarului ii raspunde ca pana la sfarsitul verii 
trebuie sa fie gata, pandemia a intarziat livrarea unor elemente . 
 Domnul Consilier Deji Zeno Ioan intreaba ca cei 43 mii lei extindere  
canalizare menajera in localitatea Codor pentru ce mai sunt? Nu am mai dat noi bani 
pentru treaba asta? Domnul Consilier Personal al Primarului ii raspunde ca sunt 
pentru cele 4 racorduri  noi la retea, deoarece racordurile noi si legaturile nu au fost 
incluse initial. Domnul Consilier Deji Zeno Ioan intreaba cum poti plati 
bransamente noi daca scrie extindere? Domnul Consilier Personal al Primarului ii 
raspunde ca noi am avut un singur proiect care trebuie finalizat, si racordurile 
solicitate neprinse initial in proiect au fost acceptate, deoarece beneficiarii proiectului 
sunt locuitorii comunei, nu? Ai satului Codor  aici. 

Doamna Consilier  Rusu Elena Silvia intervine si spune ca f bine, ca e nevoie 
si neaparat trebuie facut ceva deoarece in colt la Domnul Petrovan miroase foarte 
urat, acolo iese canalizarea. 

Domnul Consilier Deji Zeno Ioan intreaba daca pana la urma merge sau  nu 
canalizarea in Codor peste vale?! 

Domnul Consilier Pop Ariton raspunde ca este unde merge si este unde nu 
merge!!! 

Domnul Presedinte de Sedinta, Domnul Consilier Rus Eugen intervine si 
zice ca de acuma nu mai trebuie lasat dupa oameni cand e vorba de utilitati de interes 
public, si beneficiarii sunt locuitorii satului, deoarece s-a ajuns aici pentru ca unul a 
lasat si altul nu sa se sape pe la dansii prin spatele gradinii sa aiba teviile directiile 
bune si corecte. 
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Domnul Consilier Deji Zeno Ioan spune ca de acuma trebuie luat in calcul si 
sa se mearga cu initiativa sa li se spuna oamenilor ce si cum. Domnul Presedinte de 
Sedinta, Domnul Consilier Rus Eugen intervine si zice ca degeaba, ca, cu Domnul 
Costel nu ai cu cine. 

Nu sunt discuții si nici intrebari. 
Constatarea si votul comisiilor de specialitate: Comisia 1 - aviz favorabil; 

Comisia 2 - aviz favorabil; Comisia 3 - aviz favorabil. 
Proiectul de hotarare supus votului este aprobat cu 8 voturi “pentru” din 9 

consilieri prezenti, si anume au votat pentru - Deji Zeno Ioan, Mate Ioan, Moldovan 
Alin Petru,Pop Ambrozie Nicolae, Pop Ariton, Rus Ioan, Rus Eugen, Rusu Elena 
Silvia adoptandu-se astfel  H.C.L. Jichisu de Jos nr. 5 din anul 2023. 

Nu  mai sunt intrebari si se trece la punctul 5 al ordinei de zi, si anume Proiect 
de Hotarare privind aprobarea bugetului local al Comunei Jichisu de Jos pe 
Anul 2023 si a estimarilor pe anii 2024-2026. 

Nu sunt discuții si nici intrebari. 
Constatarea si votul comisiilor de specialitate: Comisia 1 - aviz favorabil; 

Comisia 2 - aviz favorabil; Comisia 3 - aviz favorabil. 
Proiectul de hotarare supus votului este aprobat cu 8 voturi “pentru” din 9 

consilieri prezenti, si anume au votat pentru - Deji Zeno Ioan, Mate Ioan, Moldovan 
Alin Petru,Pop Ambrozie Nicolae, Pop Ariton, Rus Ioan, Rus Eugen, Rusu Elena 
Silvia adoptandu-se astfel  H.C.L. Jichisu de Jos nr. 6 din anul 2023. 

 
Domnul Presedinte de Sedinta, Domnul Consilier Rus Eugen da citire 

DECIZIEI nr.39/3 de prelungire a termenului pentru realizarea masurilor 
dispuse prin Decizia nr.39/30.10.2020 de catre Curtea de Conturi, respectiv 
Camera de Conturi Cluj, decizie pe care fiecare consilier a primit-o in parte si nu 
au intrebari. 

  
Domnul Consilier Mate Ioan intreaba cand facem capela, la care i se 

raspunde de catre Domnul Consilier Personal al Primarului ca vom face, o avem in 
vedere de mult, doar ca la Codor trebuie stabilita situatia juridica a terenului si apoi 
ne trebuie Bani. Domnul Consilier Deji Zeno Ioan intervine si zice ca sa facem o 
data, sa incepem de undeva , si cum ceilalti pot?! Doar din concesiuni ni se aduna 
intr-un an 5/6 milioane si astia sa ii redirectionam catre capela. Domnul Consilier 
Pop Ariton intervine si spune :” La Codor au promisiuni de la Vinucul si ca dansul 
nu intelege de ce nu s-a putut face in Codor Capela pe terenul Bisericii? De ce trebuie 
musai pe terenul scolii sau a caminulu?Unde s-a facut foisorul nu era bine si o 
capela?  Si la Codor trebuie vazut si facut ceva ca pe drum, mai in sus de mine, de 
Marius, de la Varzaru’ iese apa fix in drum si tot ingheata” 
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Domnul presedinte de sedinta anunta faptul ca nu se poate prezenta informarea 

bugetului de venituri si cheltuieli pe Trimestru IV pe anul 2022 deoarece doamna 
Contabila nu a primit executia de la ANAF. 

 
Se supune la vot Procesul Verbal al sedintei extraordinare din data de 

05.01.2023, care este votat in unanimitate de catre toti Consilierii, 8 voturi “pentru”, 
din 8 consilieri prezenti, Deji Zeno Ioan, Mate Ioan, Moldovan Alin Petru,Pop 
Ambrozie Nicolae, Pop Ariton, Rus Ioan, Rus Eugen, Rusu Elena Silvia, deci votat in 
unanimitate. 

 
Nu sunt alte discuții si presedintele de sedinta, domnul consilier Rus Eugen 

declara sedinta inchisa. 
 

 
 

 
  
 PRESEDINTE DE SEDINTA, 
             Eugen   Rus                                                                                                 Secretar   general,  

                                     Petruta   Farcas 
 

       ______________________                                                                ____________________ 


